

Omer Boisjolie	do	616
Eugène Saillard	do	617
Aimé Boisvert	do	618
Philéas Bélec	do	619
Euclide Tremblay	do	620
Michael Powell	do	621
Thomas O'Connor	do	622

Omer Boisjolie	do	616
Eugène Saillard	do	617
Aimé Boisvert	do	618
Philéas Bélec	do	619
Euclide Tremblay	do	620
Michael Powell	do	621
Thomas O'Connor	do	622

6.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef recommandant que les personnes suivantes qui ont été employées temporairement par la Ville depuis un certain nombre d'années, soient nommées hommes de section pour remplir les vacances créées dans le département des Travaux Publics pour les différentes raisons mentionnées audit rapport, savoir: D. Desmarteau, P. Godard, J. Labelle, P. Mériaux, T. Desrochers, J. Laporte, H. Campeau, T. Poudrier, J. Dubeau, H. Prévost, Z. Dagenais, D. Dubé, J. Labrèche, J. Jobin, M. Gorman, W. Sipling, A. Faber, J. St. Onge, N. Renaud et J. Tremblay.

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

7.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, recommandant la construction d'un égout dans l'Avenue Marchmount, quartier Mont-Royal, depuis le Chemin de la Reine Marie jusqu'aux limites sud dudit quartier au coût approximatif de \$11,500 payable \$11,200 par les propriétaires et \$300 par la Cité.

Résolu: De faire rapport au Conseil en conséquence.

8.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef concernant une résolution du Conseil demandant l'effacement de la ligne homologuée de la rue Dorchester, entre Montcalm et Maisonneuve, déclarant que la Cité ne peut effacer ladite ligne sans encourir de responsabilité pour dommages.

Résolu: De référer au département en Loi pour rapport et avis sur l'opportunité qu'il y aurait de rétablir la ligne homologuée.

9. Le rapport sur les cas de maladies contagieuses déclarées pendant la semaine finissant le 25 mai, est soumis et déposé aux archives.

10.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, transmettant une liste des nouvelles rues qu'il serait urgent de niveler et macadamiser.

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir si d'après le rapport tel que fait ces montants peuvent être imputés sur le fonds d'emprunt.

11.—Soumise une communication de la Art Association de Montreal, demandant la construction d'un trottoir en ciment en face de leur nouvelle bâtisse, coin de l'Avenue Ontario et Sherbrooke.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour estimé et rapport, savoir s'il est judicieux de construire un trottoir en ciment en cet endroit et comment ledit trottoir devra être payable.

12.—Soumis un rapport du Surintendant de l'Eclairage recommandant que des lampes additionnelles soient installées et que des changements soient faits dans différents quartiers, aux endroits mentionnés audit rapport.

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

13.—Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale recommandant de faire imprimer 1,000 copies françaises et 1,000 copies anglaises du rapport de son département au coût approximatif de \$50, pour être distribués à l'Exposition pour le Bien-Etre des Enfants.

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

14.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés recommandant de faire certaines réparations au Marché St. Antoine, au coût approximatif de \$50.

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

15.—Soumis un rapport du Surintendant des Parcs recommandant l'achat d'un cheval pour l'inspection des parcs et surveillance et des travaux et autres courses en rapport avec le département.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant qu'une somme de \$300 soit votée pour cette fin.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

6.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that the following persons who have been temporarily employed by the City for a number of years, be appointed section-men to fill the vacancies existing in the Public Works Dept. for the different reasons mentioned in said report, namely: D. Desmarteau, P. Godard, J. Labelle, P. Mériaux, T. Desrochers, J. Laporte, H. Campeau, T. Poudrier, J. Dubeau, H. Prévost, Z. Dagenais, D. Dubé, J. Labrèche, J. Jobin, M. Gorman, W. Sipling, A. Faber, J. St-Onge, N. Renaud and J. Tremblay.

Resolved: To concur in said recommendation.

7.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that a sewer be laid in Marchmount Ave., Mount Royal Ward, from Queen Mary Road to the limits of said Ward, at an approximate cost of \$11,500, payable \$11,200 by the proprietors and \$300 by the City.

Resolved: To report to Council accordingly.

8.—Submitted a report from the Chief Engineer, concerning a resolution of Council "re" erasure of the homologated line of Dorchester St., between Montcalm and Maisonneuve Sts., stating that the City cannot erase said line without being liable for the damages which might be caused thereby.

Referred to the Law Department for a report and for their opinion as to the advisability of restoring the homologated line.

9.—A return of cases of contagious diseases reported to the Health Department during the week ending on the 25th May was submitted and filed of record.

10.—Submitted a report from the Chief Engineer, transmitting a list of new streets which it is necessary to grade and macadamize.

Referred to the Law Dept. in order to know whether, according to the report as made, the amounts required for this purpose can be charged against the Loan Fund.

11.—Submitted a communication from the Art Association of Montreal, asking that a cement sidewalk be laid in front of their new building, corner of Ontario Ave. and Sherbrooke St.

Referred to the Chief Engineer for an estimate and for a report as to whether it is advisable to lay a cement sidewalk at that place and as to how the cost thereof shall be payable.

12.—Submitted a report from the Supt. of the Light Department, recommending that additional lamps be installed and that changes be made in different wards, at the places mentioned in said report.

Resolved: To concur in said recommendation.

13.—Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, recommending that 1,000 French and 1,000 English copies of the report of his department be printed, at an approximate cost of \$50, to be distributed at the Exhibition for the Children's Welfare.

Resolved: To concur in said recommendation.

14.—Submitted a report from the Supt. of Markets, recommending that certain repairs be made to St. Antoine Market, at an approximate cost of \$50.

Resolved: To concur in said recommendation.

15.—Submitted a report from Supt. of Parks, recommending the purchase of a horse for the inspection of parks, the supervision of works and other grounds in connection with the service of the Department.

Resolved: To report to Council, recommending that a sum of \$300 be voted for such purpose.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.